
Zápis z jednání AS 18.6.2013 
 
Přítomni:  
Kranát, Filipi, Živný, Pfann, Morée, Fischer (do 12.30), Hroníková, Plischková, Knotek 
(11.20),  
hosté: Baštecká 
 
1. Schválení programu: 9-0-0 
 
2. Hlasování o způsobu zápisu z hlasování AS: návrh: zaznamenávat jména senátorů, kteří 
hlasovali jinak, než hlasuje většina. Schváleno (9-0-0) 
 
3. Schválení rozpočtu ETF na rok 2013 
Host jednání: tajemnice ing. Eva Svobodová – byl navržen vyrovnaný rozpočet. 
Rozdíl oproti minulému roku k 30. 6. bude ukončen provoz ubytovny. 
Synod dne 2.6.2013 odsouhlasil kroky k prodeji budovy Fakulty Univerzitě (s určitými 
podmínkami). Do té doby proběhne dříve plánovaná rekonstrukce budovy, zejména 5. patro a 
střecha. Na projekt byla vybrána firma Kokeš Partners. Nutné bude výběrové řízení na 
provedení rekonstrukčních prací. Výdaje na tuto akci nejsou součástí rozpočtu a budou 
hrazeny z jiných fondů. 
Rozpočet schválen (7-0-1) T. Živný 
 
4. Schválení Výroční zprávy ETF za rok 2012. Schváleno (9-0-0) 
 
5. Projednání dopisu Vědecké radě ETF o názvu katedry církevních dějin. 
Schválení dopisu VR ohledně názvu Katedry církevních dějin (8-0-1) A.Plischková 
 
6. Možné úpravy evaluací výuky v příštím akademickém roce. Elektronická podoba 
dotazníku byla zamítnuta pro předpokládanou malou návratnost. Pokud dělat jakoukoliv 
změnu stávajícího (papírového) formátu dotazníku, měla by efektivně řešit současné 
nedostatky.  Je třeba zohlednit již dostupné materiály (tzv. „Marešova komise“) ještě před 
vytvářením vlastní nové strategie hodnocení. Návrh P. Filipiho: pokusit se vytvořit alternativu 
k současnému hodnotícímu dotazníku  a ukončit diskusi: souhlas (10-0-0). Návrh vytvořit 
komisi k novému hodnotícímu dotazníku k říjnu 2013 ve složení: P. Sláma,T. Živný, B. 
Baštecká, M. Pfann (10-0-0). 
 
7. Rektorské volby.  
Naši senátoři AS UK (Jan Kranát, Petr Sláma, Tomáš Živný, Jiří Kučera) vítají názory 
z akademické obce, zejména členů AS ETF a prorektora Martina Prudkého, k tomu, jakého 
z kandidátů na volbu  rektora UK podpořit. Vlastní rozprava o volbách proběhne až na 
podzim. 
 
Zapsal: O.Fischer 18.6.2013 


